
 

 
Vanløse d. 19.02.2020 

 
 

Referat af Skolebestyrelsesmøde 
 
19.02.2020 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  
 
Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, , 
Karsten Lorentzen  
 
Elevrådsrepræsentanter: Bertram Heise, Ingeborg, Karla-Marie 
 
Medarbejderrepræsentanter: Ruben Spliid, Frida Ratzer 
 
Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Bente Haugbøl 
 
Afbud: Albert Heise, Mathias Persson, Michael Høst 
 

Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 
17:35 

1 Godkendelse af dagsorden Dagsordenen er godkendt. 

17:35 – 
17:45 

2 Elevrådet Elevrådet afholder elevernes dag d. 20.02.20. 
Temaet er klima. Alle elever skal samle skrald i 
lokalområdet. Der skal laves skulpturer af affald, og 
der skal være en affaldssorteringsstafet, som en 
optakt til at skolen skal affaldssortere. Der kommer 
oplægsholdere, der fortæller om sammenhængen 
mellem affaldssortering og klima.  

17:45 – 
17:55 

3 Meddelelser  - Indskrivningen – status er 85 indskrevne 
elever.  

- Status på arbejdsfordelingen. Skolen er fuldt i 
gang med arbejdsfordelingen. Den hænger 
sammen med timefordelingsplanen. Arbejdet 
med lærerne begynder omkring marts.  

- Sportshal. Vi har været i kontakt med KEJD, de 
kommer på besøg i næste uge, for at give et 
bud på, hvad en renovering ville koste. 
Derefter vil skole ansøge om økonomiske 
midler i forhold til en central bevilling.  

- Trafikudvalget har holdt møde med politiet og 
en repræsentant fra teknik og miljø-udvalget. 
Der bliver lavet et projektforslag i forhold til at 
forbedre de trafikale forhold og sikkerheden 
omkring skolen.  



 

17:55 – 
18:25 

4 Regnskab 2019 + budget 
2020 
 

- Flemming Barfred gennemgik regnskabet for 
2019. Tolkeservice og elevkørsel bliver nu 
betalt centralt. De budgetterede beløb er taget 
ud af regnskabet. Der overføres et underskud 
på godt 200.000. Underskuddet skyldes 
manglende refusioner og manglende 
korrektion af forsyningsposten. De manglende 
beløb vil komme skolen i hænde i 2020. 

- Flemming Barfred gennemgik budgettet for 
2020.Det er ikke muligt at udspecificerer de 
forskellige budgetposter fx 
undervisningsmidler, da udgiften til denne 
konto bliver bogført centralt fra.  

- SB kunne godt tænke sig et større indblik i 
undervisningskontoen, da  SB kunne have en 
holdning til prioriteringerne her.  

- Niels bliver inviteret til et møde til at kunne 
gennemgå undervisningskontoen.  

- Skolebestyrelsen godkender budgettet.  

 

Spisning 

18:55 – 
19:15 

5 Revideret skole-hjem princip 
- Vedhæftet 
- Inspirationsfolder 

vedhæftet 

- Kommentarerne til principperne blev noteret 
og taget med tilbage til arbejdsgruppen.  

-  Medarbejderne involveres ift. principperne 
inden de bliver endeligt godkendt til mødet i 
april. 

9 6 Timefordelingsplanen - Gennemgang af skolens planlægning for 
kommende skoleår ift. timer og §16B og §16D 
(forkortning af skoledagen og dobbeltlæsning). 
Skolen fortsætter med den planlægning ift. 
skoledagens længde, som har været praksis de 
sidste tre år.  

- Vi arbejder med den udmeldte 
timefordelingsplan. 

- Skolen vil næste skoleår indføre en trivselstime 
for alle klasse på samme tidspunkt.  

19:25 - 
19:55 

7 Dialog om SB arbejdet og 
fremadrettet struktur 

- Forslag om, at vi i kommende skoleår 
planlægger med seks møder i stedet for 12 for 
at give plads til at arbejdsgrupperne kunne 
mødes i den mellemliggende tid.  

- Forslag om at tage udgangspunkt i folderen om 
Skolebestyrelsens arbejde og bogen 
Skolebestyrelsens håndbog.  

- Forslag om tematiserede møder. 
- Punktet tages op igen på næste møde med 

udgangspunkt i forslagene.  



 

19:55 – 
20:00 

8 Lukket punkt 

 


